
 

Zápis z VI. zasedání Školské rady ze dne 24. 5. 2011 
 
 
Přítomni:                                                     
Mgr. Marie Fojtíková                                
Mgr. Zuzana Šatková  
Mgr. Eliška Křižková                               
Bc. Gabriela Lysáková 
Pan Kamil Macek 
Mgr. Tomáš Naňák 
Ing. Josef Fritschka 
Paní Jitka Ptáčková 
 
Omluveni: 
Paní Radka Baksová 
 
Program: 

I. Ustanovení zapisovatele zápisu a 2 ověřovatelů zápisu 
II.  Vyjádření k podnětům z minulého jednání školské rady 
III.  Nové podněty a návrhy 
IV.  Závěr 

……………………………………………………………………………………………………… 
I.  Zapisovatel zápisu: Zuzana Šatková 
    Ověřovatelé zápisu: Mgr. Tomáš Naňák; Mgr. Marie Fojtíková 

 
II.  
           Školská rada byla seznámena s řešením podnětů z minulého zasedání. Žádá o dodržování   
           stávajícího zavedeného systému zasílání informací e-mailem. 

       
 

III.  
a) Na základě aktuální novely Školského zákona (561/2004 Sb.), dle které není povinnost   
     zřizovat školskou radu, školská rada navrhuje ověřit zájem rodičů o pokračování její  
     činnosti v dalším volebním období formou dotazníku. Výsledek šetření bude podkladem  
     pro zřizovatele o pokračování činnosti školské rady. Dotazníkové šetření je nutno provést   
     v září 2011 a jeho výsledek předat školské radě e-mailem nejpozději 7 dní  před jejím   
     posledním zasedáním v říjnu 2011. 
 
Text dotazníku: 
 
Vážení rodiče, 
na základě aktuální novely Školského zákona (561/2004 Sb.) nemusí, ale může být zřízena 
při základních, středních a vyšších odborných školách školská rada.  
Máte zájem o pokračování činnosti Školské rady při ZŠ Brumov-Bylnice? Ano – ne.  
Se stávající činností školské rady se můžete seznámit na webových stránkách školy. 
 
Podpis rodičů: ______________________________ 
 
 



b) Školská rada byla seznámena se záměrem zřizovatele o vybudování ubytovny  
    v uvolněných prostorách školy.  
 
c) S ohledem na nevyhovující stav vybavení školního dvora pro odpočinkovou činnost žáků   
   doporučuje školská rada podpořit záměr školy rekonstruovat toto zařízení.  
   Financování záměru:  

– úpravy školního dvora zahrnout do rozpočtu vyhrazeného pro přestavbu prostor 
tělocvičny, která je v těsném sousedství školního dvora 

– případně využít prostředky EU 
 
     d) Školská rada byla seznámena s projektem školy Zdravá a tvořivá Základní   
          škola Brumov-Bylnice. 
 
     e) Školská rada navrhuje prověřit možnost různých plateb formou elektronického   
         bankovnictví, např. stravné. 
 

 
 

IV. Přítomnými členy byl dohodnut předběžný další termín jednání ŠR na 26.10. 2011 v 15.00 h 
     v ZŠ Brumov-Bylnice. 
 
 
 
 
 
Zapsala:  Zuzana Šatková                      Ověřovatelé: Mgr. Tomáš Naňák, Mgr. Marie Fojtíková 
 
 
V Brumově-Bylnici 24. 5. 2011 


